
VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING

Datum en tijd: woensdag 22 mei 2024, 19.30 – 21.30 uur (‘inloop’ vanaf 19:00 uur)
Locatie: Cursus- en Vergadercentrum Domstad, Utrecht

Agenda:
1. Opening, vaststelling van de agenda en mededelingen 1930-2005

A. www.montessori.nl in nieuwe lay out

B. opvolging van bestuursleden Joëlle de Groot en Miguel Delcour in ALV van november

2024

C. themadag 0-18 op 18 november 2024, Montessoricampus 0-18 in Almere.

D. statuten, vastgesteld op 21 november 2023, zijn gepasseerd en staan op de site

- De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom. Er volgt een korte

voorstelronde. Patricia Meyer en Gregory Grampon gaan aan de slag als vaste eerste

auditoren voor het Netwerk 0-12.

- De agenda wordt vastgesteld.

- Rondvragen worden geïnventariseerd: ze zijn er niet.

- De film Maria Montessori gaat binnenkort in première. Pathé stelt op een aantal plekken voor

montessoriteams theaters open; de NMV gaat dit verder organiseren en betaalt de helft van

de kosten.

Den Bosch organiseert zelf iets.

- In Leusden gaan oud-bestuursleden van ‘t Ronde als het lukt een VMO-school starten.

- De site van de NMV is vernieuwd. Er moet nog het een en ander aan gebeuren, maar de

basis is er. Er is een speciaal deel voor ouders. Er is ook weer een scholenkaart; controleer

graag of je er goed op staat. Naast het statische deel is er een flexibel deel, waar scholen zelf

aan kunnen bijdragen: nieuws, activiteiten etc. Doe er graag een foto bij! Materiaal kan

worden gezonden naar het secretariaat. Er gaat naar worden gekeken hoe berichten naar

social media te krijgen. Naar een Engelstalige pagina voor ouders gaat worden gekeken.

Opmerkingen over de site kunnen naar Egbert de Jong worden gestuurd.

- In november treden de bestuursleden Joëlle de Groot (portefeuille O&O) en Miguel Delcour

(penningmeester) af; ze zijn beiden niet herbenoembaar. De advertenties gaan half juni de

deur uit.

- Op 18 november 2024 vindt op de dan net opgeleverde Montessoricampus 0-18 in Almere de

themadag plaats. Het thema is Ruimte voor ontwikkeling; de kracht van inspiratie, om zo

leerlingen te motiveren, ‘aan’ te zetten. Sprekers zijn onder meer Erik van Haren (een

wiskundepsycholoog die de verbinding legt tussen pedagogiek, psychologie en didactiek) over

Faal Veiligheid en boswachter Arjan Postma over inspiratie vanuit de natuur. In de middag zijn

http://www.montessori.nl


er themasessies. Zijn er leerkrachten met inspirerende verhalen om leerlingen ‘aan te zetten’

dan kunnen ze zich melden bij de NMV.

- De in 2023 vastgestelde statuten zijn binnenkort terug te vinden op de site.

2. Verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 21 november 2023; ter vaststelling 2005-2010

Voorstellen tot wijziging van de verslagen bij voorkeur voorafgaand aan de vergadering via de

ambtelijk secretaris.

- In de bijlage moet “onderhandelbaar” zijn “ononderhandelbaar”; de bijlage is inmiddels

ingehaald door nieuwe ontwikkelingen.

- Het verslag wordt met dank vastgesteld.

3. NMV-jaarplan 2024-25

Het bestuur heeft de afgelopen maanden, met de netwerken, gewerkt aan de strategische

koers. Hieruit is bijgaand jaarplan tevoorschijn gekomen, dat ter instemming voorligt.

- Sinds lange tijd ligt er weer een jaarplan, voortkomend uit de strategische koers. Er is energie

in de vereniging en dit jaarplan is daar een resultaat van. De speerpunten zijn besproken in de

netwerken en nu vertaald in een jaarplan. Het jaarplan geldt voor de hele vereniging; los

daarvan hebben netwerken ook hun jaarplannen. Het bestuur heeft zelf twee punten

toegevoegd: de plek van leerlingen en terminologie en routes binnen de vereniging (daar wil

het bestuur lijn in aanbrengen). Zijn er vragen over? Daarna zal een akkoord worden

gevraagd om aan de slag te gaan.

Els Mattijssen: punt 4: onderzoek, staat niet in het overzicht.

Berni Drop: het is fijn dat er een plan ligt.

Janneke van de Laar: kan het jaarplan in een visual om in de regio te kunnen presenteren?

Ja, dit wordt opgepakt.

Irma Pieper: het Netwerk 0-12 is de verbinding aan het zoeken, maar 0-12 is een grote club

en de focus ligt nu met name op 0-4, de tijd is daarom beperkt; ze verzoekt hier rekening mee

te houden.

Katja Rakic vraagt naar het doel van de strategiemiddagen. Het zijn cyclische bijeenkomsten:

gaat het goed, doen we het goed etc. Wat daar gebeurt, vloeit ook weer door naar de

netwerken en de eigen plannen.

- Het jaarplan wordt unaniem omarmd.

4. Begroting 2024- 25 2020-2030

Ter vaststelling

- De penningmeester licht een en ander toe. Elk jaar begroten we negatief maar komen we

positief uit. De accountant blijft er vragen over stellen. Hij doet daarom de oproep de begroting

voortvarend uit te voeren! Risico’s worden niet voorzien. De bedragen voor de

dagdeelvergoeding worden per 1 augustus aangepast: 105 euro per dagdeel, daarmee blijven

we onder de grens van belasting moeten betalen.



- Berni: kan de contributie dan niet omlaag? Het is altijd lastig om dan weer terug te gaan als

het moet. Oppotten is ook niet goed, daarom moeten we echt de activiteiten afronden. Externe

hulp kan altijd worden ingezet, er is geld voor.

Janneke: welke posten blijven onderbelicht? In de jaarrekening zal dit duidelijk worden bij de

tussentijdse exploitatie.

Safrien Leemkolk / Gregory Grampon: kan de NMV de opleidingen voor leerkrachten niet

betalen? Het bestuur gaat er naar kijken; de netwerken kunnen ook met voorstellen hiervoor

komen.

- De begroting 2024-25 wordt met algemene stemmen aangenomen.

- Notitie beleid vermogensbeheer: de penningmeester licht het toe. De ALV is akkoord. Bezien

wordt of er een maatschappij-vriendelijke bank kan worden gekozen.

5. De doorstroomtoets 2030-2120

De verplichte eindtoets in het basisonderwijs is vervangen door de doorstroomtoets. Hoe

kijken we daar als montessori-onderwijs naar? Na een inleiding door Esther de Vries gaan we

hier het gesprek met elkaar over aan.

- Het huidige systeem van toetsen werkt niet meer; we moeten het daarom ook buiten onze

eigen cirkel zoeken om duidelijk te maken dat het huidige systeem niet werkt, bijvoorbeeld via

ouders.

- Vanuit de Unesco is er een rapport verschenen waarin wordt gepleit het onderwijs opnieuw uit

te vinden: https://mgiep.unesco.org/iseeareport

- Kan de NMV het manifest Leve het onderwijs (https://levehetonderwijs.nl/) omarmen, zou dit

individuele besturen helpen? Het NMV-bestuur gaat bezien of de vereniging hier achter kan

staan (Netwerk 0-12 staat er achter). Netwerk 12-18 gaat het bespreken.

6. Rondvraag en sluiting 2120-2130

- Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter om 21.37 uur de vergadering

https://mgiep.unesco.org/iseeareport
https://levehetonderwijs.nl/

